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Burgemeester Heiliegers
Veiligheid [VRK <Algemeen Bestuur en BestuursCommissie Openbare 
Veiligheid> + Politie + Driehoek]
 De jaarwisseling is in onze gemeente relatief rustig verlopen. Voor de gehele 

provincie geldt dat gedurende de nacht er vooral melding gedaan werd van 
inbraken, vernielingen, (auto)branden en andere openbare orde verstoringen. In 
onze Basiseenheid is melding gemaakt van één incident; beroving in Hoofddorp. 
Uit Haarlemmerliede en Spaarnwoude zijn geen noemenswaardige meldingen 
gekomen. 

 Inzake de nieuwe meldkamer. Op 13 februari 2017 hebben de Algemeen 
Besturen van veiligheidsregio’s Kennemerland, Noord-Holland Noord en 
Zaanstreek-Waterland ingestemd met instelling van de Meldkamer Noord-Holland 
erop gericht dat de nieuwe meldkamer per 1 juli 2018 operationeel is. De verbouw 
van de 1e en 2e etage in Haarlem vordert gestaag, maar de verwachte 
realisatiedatum wordt naar waarschijnlijk verplaatst. De politie-eenheid Noord-
Holland heeft aangegeven dat, nu bekend is dat de samenvoeging niet voor de 
zomer 2018 te realiseren is, zij een tussenstap moet zetten om de continuïteit van 
de meldkamers politie te waarborgen. Voorgesteld wordt om de meldkamers 
Zaanstreek-Waterland (politie en brandweer) en de tijdelijke meldkamer 
Kennemerland samen te voegen. Politie en brandweer verhuizen dan gezamenlijk 
van Zaandam naar Haarlem op een nader te bepalen datum maar in ieder geval 
voor 1 juli 2018. 
In het eerste kwartaal 2018 wordt het nieuwe samenvoegingsplan opgeleverd en 
ter bestuurlijke besluitvorming aangeboden. Wordt vervolgd.

MRA [Metropool Regio Amsterdam - Algemeen bestuurlijk]
• Geen bestuurlijke bijeenkomst geweest. 

Schiphol [waaronder: Omgevingsraad Schiphol en de Bestuurlijke Regie 
(BRS)]
 Op 18 januari heeft het bestuur van de stichting Leefomgeving Schiphol een 

significant subsidiebedrag in het vooruitzicht gesteld voor 
leefbaarheidsverbetering in Spaarndam. De grootte van de check is Euro 
1.500.000,=. Samen met de dorpsraad, dorpscentrum en de sportverenigingen 
wordt een bestemming voorbereid en uitgewerkt. Conform het fusie-convenant 
met de gemeente Haarlemmermeer werken zij vol mee aan de uitwerking 
hiervan. Wordt vervolgd.

 Sinds maandag 8 januari is de mobiele applicatie OmgevingsInfoSchiphol 
beschikbaar. https://flighttracking.casper.aero/ams/ > Met de app kunnen 
omwonenden van Schiphol via smartphone, tablet of computer informatie over het 
actuele vliegverkeer rond Schiphol raadplegen. De app bestaat uit verschillende 
informatieve onderdelen. Nieuw onderdeel is de informatie over het actuele 
baangebruik op Schiphol. Met de app kan worden geraadpleegd welke banen op 
dit moment worden ingezet en waarom. Met de app kan de gebruiker ook 

https://flighttracking.casper.aero/ams/


informatie opvragen over het vliegverkeer op een specifieke locatie, zoals de 
eigen woonplek. Daarnaast is het bijvoorbeeld ook mogelijk het aantal vliegtuigen 
dat overvliegt en de gemiddelde vlieghoogte van vliegtuigen op die specifieke 
locatie te vinden. 
De app is tot stand gekomen door intensieve samenwerking tussen bewoners, 
bestuurders, luchtvaartsector en het Rijk in de Omgevingsraad Schiphol. Het is 
het resultaat van de afspraak tussen deze partijen om informatievoorziening en 
dienstverlening voor omwonenden van Schiphol te bundelen en samen te 
brengen op één plek

BIO/Burgemeesterskring [Bestuurlijke informeel overleg]
 Geen overleg geweest. Wel is noemenswaardig dat Mevrouw Astrid Nienhuis 

op 17 januari is geïnstalleerd als de nieuwe burgemeester van Heemstede.


Aandeelhoudersvergadering Meerlanden
 Er is in deze periode geen aandeelhoudersvergadering geweest.

Wethouder Graal
GBKZ 
(overleg in september  en december van elk jaar)

Om de uittredingskosten te kunnen bepalen zijn offertes gevraagd bij K+V, BMC en 
Ernst & Young. Besloten is om met K+V in zee te gaan. In Q1 2018 wordt de 
rapportage van K+V verwacht. Kosten voor uittreding komen ten laste van het frictie 
budget.

AVA Polanenpark 
(overleg in maart en oktober van elk jaar)

Meerlanden
Overleg moet nog worden ingepland, zal samen met Haarlemmermeer plaats vinden.

PFO Natuur en Milieu
Overleg moet nog worden ingepland, zal mogelijk samen met Haarlemmermeer 
plaats vinden.

PFO Verkeer en Vervoer Zuid-Kennemerland
(overleg gepland in maart, juni en november 2018)



Wethouder Van Haeften
Wegens ziekte wethouder geen mededelingen ontvangen.
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